

KALPESH NARENDRA OZA



*January 3, 1961 to June 4, 1995
du 3 janvier 1961 au 4 juin 1995*

Kalpesh Narendra Oza passed away during the early hours of the morning of June 4, 1995 in Toronto. He was at home, surrounded by friends sleeping in the neighbouring rooms. His mother had just arrived from India. A memorial celebration for Kalpesh will be held in Toronto on July 22, 1995.

Those of us who were members of his care team in Montréal wish to invite you to come and remember Kalpesh together with us.

A day of remembrance will be held on July 29, 1995 at 2554 Bennett, #4, Montréal (5 minutes walk from Metro Pie IX) from 13:00 to 19:00. A register will be kept on the day and you are invited to sign the register and to write a message. The register will subsequently be given to the Gay Archives of Québec as an expression of our desire to ensure that information on Kalpesh and his life is not lost.

You may join us at any time during the day and spend as much time as you wish with us. However, in order to facilitate our task, we request that you confirm your intention to attend by telephone (259-2947) and that you advise us of the time at which you expect to arrive.

Although refreshments will be provided we invite you to bring your beverage of choice with you.

Kalpesh Narendra Oza est décédé aux premières heures du matin du 4 juin 1995 à Toronto. Il était chez lui, entouré d'amis qui dormaient dans les chambres adjacentes. Sa mère venait d'arriver de l'Inde. Une célébration à la mémoire de Kalpesh aura lieu à Toronto le 22 juillet 1995.

Ceux et celles parmi nous qui faisaient partie de son équipe d'appui à Montréal aimeraient vous inviter à se souvenir de Kalpesh avec nous.

Une journée de souvenir aura lieu le 29 juillet 1995 au 2554 Bennett, #4, Montréal (5 minutes à pied du Métro Pie IX) à partir de 13h00 à 19h00. Un journal sera tenu lors de cette journée et nous vous invitons à le signer et d'y inscrire un message. Par la suite, ce registre sera remis aux Archives Gais du Québec pour exprimer notre désir de s'assurer que les renseignements sur Kalpesh et sur sa vie ne soient pas perdus.

Vous pouvez vous joindre à nous à n'importe quel moment pendant la journée et vous pouvez passer autant de temps que vous voulez avec nous. Cependant, pour nous faciliter la tâche, nous vous demandons de confirmer par téléphone (259-2947) votre intention d'assister et l'heure à laquelle vous prévoyez arriver.

Quoiqu'il y aura des rafraîchissements, nous vous invitons d'apporter votre boisson préféré avec vous.